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《英语六级写作高级句型之工程建设》

1.The construction of the new airport will require the mobilization of thousands of
workers and the use of vast amounts of materials.

新机场的建设将需要动员数千名工人和使用大量的建筑材料。

2.The project has encountered numerous obstacles, including difficulties in obtaining
permits and the reluctance of local residents to vacate their homes.

该项目遇到了许多障碍，包括难以获得许可和当地居民不愿意搬离家园。

3.The contractors are using the latest technology and equipment to ensure the project is
completed on time and within budget.

承包商正在使用最新的技术和设备，以确保项目按时且在预算内完成。

4.The success of the project depends on the cooperation and coordination of various
government agencies and private entities.

该项目的成功取决于各政府机构和私人实体的合作与协调。

5.The construction of the new railway line will require the purchase of vast tracts of land
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and the displacement of many residents.

新的铁路线的建设将需要购买大片的土地，使许多居民流离失所。

6.The government has pledged to prioritize the completion of the new airport, which is
expected to create thousands of jobs and generate significant economic growth.

政府已承诺优先完成新机场的建设，预计这将创造数千个就业机会，并带来显著的经
济增长。

7.The contractors have encountered various challenges, including soil conditions, bad
weather and supply chain problems.

承包商遇到了各种挑战，包括土壤条件、恶劣天气和供应链问题。

8.The success of the project is crucial for the economic development of the region, as it
will provide access to new markets and resources.

该项目的成功对该地区的经济发展至关重要，因为它将提供进入新市场和资源的途径
。

9.The government has allocated significant funds for the construction of a new highway,
which is expected to improve traffic flow and reduce travel times.

政府已拨付大量资金用于建设新的高速公路，预计这将改善交通流量并减少旅行时间
。

推荐阅读：

大学英语六级通过率一般多少?六级通过要多少分?

英语四六级口语冲刺技巧有哪些?口语考试有用吗?

四六级和高考英语差距有多大?一样吗?
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